

## Swap Fees and Grace Period Terms

شروط وأحكام رسوم التبييت وفترة السماح

تلتزم الشركة بتقديم حسابات متوافقة مع مبادئ الشريعة الإسلامية، مما يضمن توافقها مع القيم المالية الإسلامية. حيث تقدم الشركة حسابات معفاة بفترة سماح من رسوم التبييت، وفقاً للشروط والأحكام المحددة. يتم تحديد فترات السماح بناءً على تقييم سلوك تداول العميل، حجم التداول، وإجمالي الإيداعات. تحتفظ الشركة بحق فرض رسوم التبييت عند الحاجة. يُرجى ملاحظة أن معدلات التبييت قابلة للتغيير وفقاً لظروف السوق، وسيتم إعلام العملاء بأي تغييرات عبر البريد الإلكتروني مسبقاً

تُعتبر الحسابات معفاة من رسوم التبييت لمدته محددة إذا كانت:

- الحفاظ على رأس مال أقل من 10,000 دولار أمريكي.
- حجم التداول الإجمالي الشهري لا يتجاوز 200 لوت.
- فترة السماح: 14 يومًا بدون رسوم تبييت، مع احتفاظ الشركة بالحق في تقليصها إلى 5 أيام حسب تقديرها.
- قد تُمنح فترة سماح إضافية للعملاء ذوي السلوك الإيجابي المستمر.

الحسابات الأخرى تُمنح فترة سماح مدتها 5 أيام بدون رسوم تبييت.

### 3. الاستثناءات

توجد بعض العقود وأزواج العملات التي يُستثنى من فترة السماح، حيث تخضع لرسوم تبييت من اليوم الأول. من بين هذه الأزواج:

CAD/SGD, CHF/NOK, EUR/CZK, EUR/HKD, EUR/NOK, EUR/SEK, GBP/DKK, GBP/HKD, GBP/NOK, GBP/SEK, GBP/SGD, GBP/ZAR, SEK/JPY, USD/CZK, USD/DKK, USD/HKD, USD/NOK, USD/SEK, USD/SGD, USD/ZAR.

#### 4. الممارسات غير المشمولة بالإعفاء من تكلفة التبييت:

1. فتح مراكز طويلة بعد انتهاء فترة السماح: أي مراكز طويلة تُفتح بعد انتهاء فترة السماح ستخضع لرسوم التبييت.

2. سوء الاستخدام: يُعتبر أي شكل من أشكال الاستغلال غير المشروع لفترات السماح لا غيا لحالة الإعفاء من رسوم التبييت. كما يُحظر على العملاء استخدام هذه الحالة لجني الأرباح من "المقايضات"

#### التزامات الشركة

إذا تم اكتشاف أي استخدام غير مشروع من قبل العميل، تحتفظ الشركة بحق إلغاء حالة الحساب الخالي من رسوم التبييت (swap-free) على الفور. يشمل ذلك إلغاء أي حسابات تداول غير مستحقة وتصحيح واسترداد أي مصاريف فائدة. لا يُسمح للعملاء بطلب استرداد أي مبالغ من "المقايضات" التي فقدت نتيجة تحويل أي حساب تداول عادي إلى حساب خالي من رسوم التبييت (swap-free) لفترات سابقة.

#### التزام الشركة بالشفافية:

تلتزم الشركة بتوفير المعلومات بشكل واضح وشفاف. سيتم إبلاغ العملاء عن أي تغييرات في السياسات أو الرسوم قبل تنفيذها، مما يتيح لهم التخطيط واتخاذ القرارات المناسبة.

#### إخلاء مسؤولية الشركة:

تخلي شركة سنابل كابيتال عن مسؤوليتها عن أي أضرار أو خسائر قد تنشأ نتيجة عدم التزام العميل بتعليمات فترة السماح. يتحمل العميل كافة المخاطر المرتبطة بالتعاملات.

#### إقرار العميل:

أقر أنا العميل بإخلاء مسؤولية قانونية و/أو مالية ناتجة عن عدم التزامي و/أو تنفيذ أي تعليمات منصوص عليها. تشكل هذه الشروط جزءاً لا يتجزأ من اتفاقية العميل وتكون جميع الأحكام والشروط سارية المفعول.

The company offers accounts that comply with the principles of Islamic Sharia, ensuring their alignment with Islamic financial values. The company provides accounts that are exempt from overnight fees for a specified period, in accordance with the defined terms and conditions. Grace periods are determined based on an evaluation of the client's trading behavior, trading volume, and total deposits. The company reserves the right to impose overnight fees as needed. Please note that overnight rates are subject to change based on market conditions, and clients will be notified of any changes via email in advance.

---

Accounts are exempt from overnight fees for a specified period if they meet the following conditions:

- Maintain a capital of less than \$10,000.
- Monthly total trading volume does not exceed 200 lots.
- Grace period: 14 days without overnight fees, with the company reserving the right to reduce it to 5 days at its discretion.
- An additional grace period may be granted to clients with consistent positive behavior.

The other accounts are granted a grace period of 5 days without swap fees.

---

### **Exceptions:**

There are certain contracts and currency pairs that are exempt from the grace period, as they are subject to overnight fees from the first day. These pairs include: CAD/SGD, CHF/NOK, EUR/CZK, EUR/HKD, EUR/NOK, EUR/SEK, GBP/DKK, GBP/HKD, GBP/NOK, GBP/SEK, GBP/SGD, GBP/ZAR, SEK/JPY, USD/CZK, USD/DKK, USD/HKD, USD/NOK, USD/SEK, USD/SGD, USD/ZAR.

---

### **Practices Not Covered by the Exemption from Overnight Fees:**

1. Opening long positions after the grace period has ended: Any long positions opened after the grace period will be subject to overnight fees.
2. Misuse: Any form of improper exploitation of grace periods will nullify the status of exemption from overnight fees. Clients are also prohibited from using this status to profit from "swaps."

---

**Company Obligations:**

If any improper usage by the client is discovered, the company reserves the right to immediately cancel the swap-free status of the account. This includes the cancellation of any undeserved trading accounts and the rectification and reimbursement of any interest expenses. Clients are not allowed to request refunds for any "swap" amounts lost due to the conversion of any regular trading account to a swap-free account in previous periods.

---

**Company Commitment to Transparency:**

The company is committed to providing information clearly and transparently. Clients will be notified of any changes in policies or fees before implementation, allowing them to plan and make appropriate decisions.

---

**Company Disclaimer:**

Sanabil Capital disclaims any responsibility for any damages or losses that may arise from the client's failure to adhere to the grace period instructions. The client assumes all risks associated with transactions.

---

**Client Acknowledgment:**

I, the client, acknowledge a legal and/or financial disclaimer resulting from my failure to comply with and/or execute any stipulated instructions. These terms constitute an integral part of the client agreement, and all provisions and conditions are in effect.